
Referat fra kretsstyremøte 15. oktober 2023 

 Styremøte Østerdal bridgekrets 15. oktober 2023  

Tilstede: Eva Pauline Lillemo, Trond Magne Aasheim, Eivind Larsen, Frank Foss, Sølvi 
Nordeng.  

1. Referatsaker  

• Resultater sommerbridge – tre beste og flest oppmøter  

1. 1. Jon Sagbakken, 221  

2. 2. Frank Foss, 152  

3. 3. Einar Bergløkken 129  

Flest oppmøter hadde Jon Sagbakken med 29.  

• Resultat Sommerbridge-finale  

1. 1. Arve Bjørnstad 64,8%  

2. 2. Jon Sagbakken 64,7%  

3. 3. Karen Solvang 60,2%  

• Kretsleder har vært på kretsledermøte: Stort sett bare godkjenninger   

• Lag fra første til 3. divisjon er sendt inn til forbundet, og faktura for deltagelse er 
sendt deltagere  

• Engerdal BK har trukket seg fra 3. divisjon, og Rena BK har overtatt plassen.   

• NM par er avviklet  

• Informasjon fra kretsen er sendt til kubbene ved sesongstart  

• To klubber i kretsen, Tynset og Engerdal, hadde arrangement ved bridgens dag.   

• Positivt i flere av klubbene med tanke på antall bord ved oppstart av sesongen. 
Bra at Rena kjører kurs.  

• Premiering under sommerfinalen har ikke blitt gjort – dette ordner Frank. 
Premiering etter samme lest som i fjor.  

• Frank redegjorde litt for økonomi og vi har god kontroll.  

  

2. 4. divisjon første helg  

• Denne går første helg i november. Trond Magne og Frank tar hver sin dag.  



• Tynset og Engerdal legger kort. Tynset legger til første helg  

• Fire lag er påmeldt   

• Andre helg er lagt til samme dag som morsdag. Dette passer Øiseth dårlig, og vi 
ser på muligheten til å flytte til 17/18 -februar.  

  

3. Hva er planen vår videre utover høsten  

Ikke noe nytt på programmet utover det som allerede er planlagt  

  

4. Eventuelt  

• Vi vurderer å arrangere en sommerfinale – singel – der sommerbridgen 
kvalifiserer til deltagelse her, og ser på ser vi på muligheten for å arrangere 
en KM singel med fri påmelding for spillere fra kretsen. Ser på datoer – første helg 
i april kan være aktuell, evt i juni.  

• Eivind ajourfører terminliste og legger ut på kretssidene.  

• Femund bridgefestival, dato ikke fastsatt enda  

• Minnegave etter Svein Meldieseth – Rena BK vurderer å bruke deler av premien til 
å kjøpe en vandrepremie til ett av klubbens arrangementer – KM singel kan være 
aktuell. Resten av premien vurderer Rena BK å gi videre til et ungdomsfond – 
der klubben vil gi samme beløp som det som gjenstår fra minnegaven.  

• Kretsen arrangerer ikke turneringer på real-bridge så lenge Engerdal arrangerer 
turnering på nett – som et suplement til klubbkveldene.  

• Vi lager en oversikt over spillekvelder (hvor og når) i kretsen. Publiseres på 
kretssiden.  

Sølvi Nordeng (ref) 

  

 


